
Separovanie odpadu  
 

O separovaní a triedení odpadu počujeme z každej strany či sú to média (TV, noviny, časopisy), 

učia nás o tom v škole, konajú sa rôzne besedy a často sa rozprúdi búrlivá debata medzi susedmi na 

ulici. Odpad je v dnešnej dobe veľkým problémom. Škodí životnému prostrediu, zdraviu ľudí, ale aj 

ekonomike. 

Každý z nás denne vyprodukuje veľké množstvo odpadu. Sami to vieme podľa vlastných nádob 

na smeti, ktorých obsah je pravidelne odvážaný a viac sa nás netýka. Je to však ohromné množstvo 

smetí, ktoré sa buď spaľuje alebo skladuje na skládkach. 

Veľký podiel toho, čo sa tam skladuje, je však po určitých úpravách dokonca znova použiteľné. 

Neexistuje žiaden dôvod, prečo by sme nemali triediť a ani akýkoľvek negatívny dopad triedenia odpadu 

nie je. Všeobecne môžeme konštatovať, že tým pomôžeme nielen životnému prostrediu, ale v konečnom 

dôsledku aj sebe či už po stránke zdravotnej, sociálnej, ale aj ekonomickej.  

 

V tabuľke si môžete pozrieť prehľad triedenia odpadu za uplynulé roky za našu obec Hrochoť.

 
Ako príklad Vám uvedieme výhodu triedenia po ekonomickej stránke, ktorá sa týka obce a aj 

občanov: 

Za zneškodňovanie odpadov je nutné platiť. Recyklácia si vyžaduje nemalé finančné prostriedky 

na jej vývoz a následné uloženie odpadu na zberné miesta. Obec sa na tomto vývoze finančne podieľa, 

čím sa zvyšujú náklady obce a preto bola obec prinútená na základe nízkej recyklácie občanov zvýšiť 

poplatok za daň z komunálneho odpadu.  

 

Preto prosíme našich občanov, aby sa aktívne zapojili do procesu separovania, 

nakoľko od toho závisia platby za komunálny odpad. Čím viac budeme separovať tým 

sa nám náklady za zneškodnenie odpadu nebudú zvyšovať. 

 

 

 

 

 



Príklad nesprávneho separovania v našej obci 

 

 

 


